
Or.V.0062-121/2001

Protokół Nr 121/2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 1 luty 2001 roku

Obecni według listy obecności w załączeniu (zał. nr 1). Obradom przewodniczyła
Wicestarosta  Białostocki  –  Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  -  członek  Zarządu
Powiatu Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji w brzmieniu:

1. Zatwierdzenie protokołu Nr 117/2000 z posiedzenia Zarządu.
2. Podpisanie  porozumienia  z  Gminą  Juchnowiec  Kościelny  w  sprawie  modernizacji

drogi we wsi Hołówki.
3. Odpowiedź na wniosek radnego Walentego Sica.
4. Podpisanie aneksu do umowy z Gminą Gródek w sprawie zimowego utrzymania dróg.
5. Pismo Zarządu Miasta i Gminy Suraż / drogi /.
6. Zajęcie stanowiska w sprawie sprzedaży mieszkań w Krasnem z udziałem Dyrektora

DD w Krasnem.
7. Problem Powiatowego Ośrodka Interwencji Kryzysowej / Krasne /.
8. Podpisanie protokołów PT Czarna Białostocka i Michałowo.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  najem  części

nieruchomości Centrum Kształcenia Praktycznego w Łapach.
10. Uzgodnienie przebiegu kabla energetycznego na nieruchomości przy ul. Słonimskiej.
11. Podjęcie uchwały w sprawie harmonogramu wydatków / 264/ 2001 /.
12. Pismo do Wojewody w sprawie planów finansowych dot. realizacji zadań z zakresu

administracji rządowej.
13. Wniosek WSS w sprawie zmian w budżecie.
14. Akceptacja projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2001 rok.
15. Bank - lokata.
16. Podjęcie  uchwał  w  sprawie  Regulaminów  Organizacyjnych  DPS-ów  w  Uhowie,

Czerewkach, Jałówce, Łaźniach i Choroszczy.
17. Sprawa kontraktu na usługi rehabilitacyjne SP ZOZ w Łapach.
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dot. zbycia majątku przez SP TZOZ w

Białymstoku.
19. Wniosek Pana Cukrowskiego w sprawie wydzierżawienia budynku Ośrodka Zdrowia

w Zawadach.
20. Wniosek  Kierownika  PUP w  sprawie  powierzenia  Pani  Gogolewskiej  stanowiska

kierownika ds. Filii PUP w Łapach. 
21. Podjęcie  uchwały  oraz  podpisanie  porozumienia  dot.  koordynacji  przewozów

osobowych w transporcie zbiorowym / 266/2001 /.
22. Pismo w sprawie objęcia patronatem Starosty turnieju "Mistrz intelektu".
23. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości dodatku funkcyjnego p. o. Dyrektora ZSM w

Łapach - Pani Danucie Bojczuk / 267/2001 /.
24. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości dodatku funkcyjnego p. o. Wicedyrektora ZSM

w Łapach - Pani Dorocie Kondratiuk / 268/2001 /.



25. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  okresu  stażu  nauczycieli  kontraktowych,
ubiegających się  o  awans  na nauczyciela  mianowanego,  zatrudnionych w szkołach
prowadzonych przez powiat białostocki / 269/2001 /.

26. Pismo Dyrektora ZS w Czarnej Białostockiej w sprawie zajęcia stanowiska dot. węzła
cieplnego.

27. Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie Zarządu Powiatu, po zapoznaniu się z treścią protokołu Nr 117/2001 przyjęli
go jednogłośnie, bez uwag.

Ad. 2
Pani Celina Grażyna Wojciechowska poinformowała członków Zarządu, iż przedmiotowa
droga:  Hołówki  Duże  -  Simuny  jest  drogą  powiatową.  W  ubiegłym  roku  Gmina
Juchnowiec  Kościelny  wykonała  pewne  prace  na  tej  drodze,  a  obecnie  wystąpiła  do
Zarządu Powiatu z prośbą o wyrażenie zgody i zawarcie stosownej umowy na wystąpienie
w  roli  inwestora  na  drodze  powiatowej  Hołówki  Duże-Simuny  -  Urzędu  Gminy  w
Juchnowcu Kościelnym (zał. nr 2). Roboty zostaną wykonane z własnych środków Gminy,
na warunkach określonych przez Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku. Zarząd Gminy
informuje,  iż  Rada  Gminy  podjęła  już  stosowną  uchwałę,  zabezpieczającą  środki
finansowe w budżecie gminy na ten cel (60.000 zł).

PZD  przygotował  stosowny  projekt  porozumienia  w  tej  sprawie,  który  będzie
podlegał publikacji (zał. nr 3).

Również w tej sprawie radny Powiatu Białostockiego Pan Walenty Sic złożył pismo
do Pana Starosty (zał. nr  4).

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem
powyższego  porozumienia,  upoważniając  do  złożenia  podpisów  Przewodniczącego
Zarządu  -  Pana  Wiesława  Pusza  i  członka  Zarządu  -  Pani  Celinę  Grażynę
Wojciechowską.
Ww. porozumienie przesłano do Zarządu Gminy Juchnowiec Kościelny, celem podpisania.
Podlega ono publikacji.

Ad. 3
Starosta  Białostocki   zreferował  zebranym  pismo  radnego  Walentego  Sica  dotyczące
modernizacji dróg na terenie Gminy Juchnowiec Kościelny. Sprawę powyższą skierowano
do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, celem analizy (zał. nr 5).

Pan  Wiesław  Pusz  przedstawił  członkom  Zarządu  projekt  odpowiedzi  w  tej
sprawie.

Zarząd, po dyskusji  zaakceptował treść odpowiedzi radnemu, upoważniając
do jej podpisania Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesława Pusza  (zał. nr 6).

Ad. 4
Starosta Białostocki przedstawił zebranym potrzebę podpisania aneksu do umowy z Gminą
Gródek w sprawie zimowego utrzymania dróg (zał. nr 7). Członkowie Zarządu zapoznali
się z projektem ww. aneksu (zał. nr 8).

Zarząd  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  aneksu  do  umowy  z
Gminą  Gródek  w sprawie  zimowego  utrzymania  dróg,  upoważniając  do  złożenia
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podpisów Przewodniczącego  Zarządu -  Pana  Wiesława  Pusza  i  członka  Zarządu-
Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 5
Pan  Wiesław  Pusz  zapoznał  zebranych  z  pismem  Zarządu  Miejskiego  w  Surażu  nr
BK.7010-2/2001  z  dnia  23  stycznia  2001  roku,  skierowanym  do  Dyrektora  PZD  w
Białymstoku,  dotyczącym skorygowania  danych  z  tabeli  "Wykonanie  finansowe planu
remontów  kapitalnych  i  bieżącego  utrzymania  dróg  i  obiektów  mostowych  powiatu
białostockiego za lata  1999 -  2000" przez odjęcie kwoty 150.000 zł  z wykonania roku
2000, a będącej zadośćuczynieniem EUROPOL-GAZ w Warszawie za zniszczenie przez
budowniczych   gazociągu   drogi   Suraż- Daniłowo lub z odpowiednim omówieniem (zał.
nr 9).

Zarząd Powiatu powyższe pismo przyjął  do wiadomości,  przekazując je  do
Komisji Infrastruktury Technicznej.

Ad. 6
Starosta Białostocki przypomniał zebranym treść pisma Pani Dyrektor Domu Dziecka w
Krasnem dot. mieszkań zakładowych (zał. nr 10). 

Pani  Anna  Zieniewicz  podtrzymała  swoje  stanowisko,  zawarte  w  ww.  piśmie.
Uważa,  iż  sprzedaż  mieszkań  na  terenie  Domu Dziecka  w  Krasnem byłaby  błędem i
utrudnieniem pracy Dyrektora placówki. Mieszkania te są gwarantem  zatrudnienia  kadry.
Podstawowym warunkiem otrzymania mieszkania zakładowego jest podpisanie umowy na
czas nieokreślony. Sprzedaż tych lokali nie zapewniałaby stabilizacji pracy wychowawczo
- opiekuńczej. Ponadto nie ma możliwości wydzielenia tych mieszkań, gdyż znajdują się
one  na  terenie  DD.   Pobyt,  na  terenie  placówki,  osób  nie  związanych  z  nią  byłaby
niekorzystna i stwarzałaby zagrożenie dla prawidłowego funkcjonowania Domu Dziecka
oraz wychowywania dzieci. 

Pani  Dyrektor  Zieniewicz  poprosiła  o  nie  zbywanie  tych  lokali.  Cena,  za  ich
sprzedaż, nie będzie wysoka, natomiast takie działanie może przynieść szkodę dzieciom, w
postaci napływu osób niepożądanych na teren placówki.

Starosta  Białostocki  podkreślił,  iż  nie  jest  intencją  Rady  Powiatu  czy  Zarządu
zbycie lokali mieszkalnych w Krasnem "za wszelką cenę", niemniej jednak sugestią Rady
było  zobowiązanie  Zarządu  do  racjonalnej  analizy  stanu  majątku  powiatu  oraz  zbycia
zbędnych obiektów.

Zarząd Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  decyzję  o  nie  zbywaniu
lokali mieszkalnych, znajdujących się na terenie Domu Dziecka w Krasnem, mając na
uwadze  specyfikę działania placówki oraz jej położenie w terenie  (las). 

Ad. 7
Korzystając  z  obecności  Dyrektora  Domu  Dziecka  w  Krasnem,  Pani  Celina  Grażyna
Wojciechowska zreferowała temat dotyczący utworzenia Ośrodka Interwencji Kryzysowej
w Krasnem.  Utworzenie takiego ośrodka jest zadaniem własnym powiatu. Ma na celu
udzielenie schronienia matkom i dzieciom, będącym w sytuacji kryzysowej. Taki ośrodek
funkcjonuje  na  terenie  Miasta  Białegostoku.  Były  sugestie  podpisania  porozumienia  z
miastem, ale koszty które zaproponowano powiatowi były bardzo wysokie  (niemożliwe
do opłacenia z budżetu powiatu). Komisja ds. Rodziny i Pomocy Społecznej monituje, iż
należy podjąć działania w tym zakresie.
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Starosta  Białostocki  w  uzupełnieniu  dodał,  iż  po  wnikliwej  analizie  problemu,
nieracjonalne  byłoby tworzenie  nowej  instytucji,  która  ponadto  musi  być  odpowiednio
zarządzania (dyrektor, księgowa itp.).  Tworzą się nowe możliwości, ponieważ  na terenie
powiatu  funkcjonuje  "Dom  Matki  z  Dzieckiem",  prowadzony  przez  "CARITAS"  w
Wasilkowie. Poddał pod rozwagę Zarządu podjęcie rozmów dot. podpisania porozumienia
w tym zakresie. Ponadto Pan Starosta zapytał, Panią Annę Zieniewicz - Dyrektora Domu
Dziecka  w Krasnem,  czy  istnieją  możliwości  utworzenia  takiego  Ośrodka  przy  Domu
Dziecka w Krasnem.

W odpowiedzi Pani Dyrektor wyjaśniła, iż nieformalnie taka instytucja w Krasnem
już jest.  Do placówki przyjmowano już matki z dziećmi, które ze względu na sytuację
rodzinną nie miału się do kogo udać. Ponadto Pani  Zieniewicz zaznaczyła, iż będzie to
kolejny  powód,  by  nie  zbywać  lokali  w  Krasnem.  Zaproponowała  Zarządowi,  by
zastanowić  się  raczej  nad  formą  porozumienia,  zobowiązującego  do  przyjęcia  osób,
będących w sytuacji kryzysowej do placówki. Wówczas koszty funkcjonowania Ośrodka
Interwencji Kryzysowej sprowadzałyby się do kosztów pobytu i wyżywienia (15 - 18 zł) .

Wobec  powyższego,  Zarząd  upoważnił  Panią  Elżbietę  Annę  Turczewską  -
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku do rozpoznania
sytuacji  formalno  -  prawnej,  przyjmując  jednogłośnie  zaproponowany  kierunek
działań.

Ad. 8
Starosta Białostocki przedstawił zebranym potrzebę podpisania protokołów PT :
1) dot. Czarnej Białostockiej na podstawie zawartego aktu notarialnego A - Nr 2989/2000

z dnia 3 listopada 2000 roku (zał. nr 11),

2) dot.  Michałowa -  skorygowane  protokoły  PT /  dot.  ogrodzenia  obwodu,  przyłącza
kanalizacyjnego, linii NN w Michałowie (zał. nr 12).
Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  protokołów  PT,
upoważniając do złożenia podpisów Przewodniczącego Zarządu Powiatu - Pana
Wiesława Pusza i członka Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 9
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z  wnioskiem  Centrum
Kształcenia Praktycznego w Łapach dot.  wyrażenia zgody na wynajem 2 pomieszczeń
biurowych  w  budynku  przy  ul.  Mostowej  o  powierzchni  12  m2 każde,  na  potrzeby
prywatnej działalności w usługach geodezyjnych (zał. nr 13).
Ponieważ  ww.  pismo  podpisał  p.o.  Dyrektora  CKP  -  Pan  Wiesław  Kosiński,  a  w
międzyczasie  został  wybrany w drodze  konkursu  nowy dyrektor  CKP -  Pan  Zdzisław
Penza, niezbędne jest zasięgnięcie jego opinii w tej sprawie.

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił rozstrzygnięcie ww. sprawy odłożyć
do  kolejnego  posiedzenia  Komisji,  zobowiązując  WSS  do  zasięgnięcia  opinii
Dyrektora CKP w Łapach - Pana Zdzisława Penzy.

Ad. 10
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała zebranym, iż sprawa dot. uzgodnienia
przebiegu  kabla  energetycznego  była  przedmiotem  poprzedniego  posiedzenia  Zarządu
Powiatu.   Zakład  Energetyczny  Białystok  S.A.  wystąpił  do  Dyrektora  SP  TZOZ  w
Białymstoku o uzgodnienie przebiegu trasy  projektowanej linii  kablowej  z istniejącego
złącza kablowego do istniejącej stacji transformatorowej. Dyrektor uzgodnił w/w przebieg

4



z zastrzeżeniem zapewnienia ciągłości dostawy  energii elektrycznej w godzinach pracy
Przychodni.  Wszelkie  zmiany  energetyczne  powinny  być  dokonane  na  koszt
wnioskodawcy przebudowy linii. 

Dyrektor  Rogowski  zaznaczył,  jednak,  iż  uzgodnienia  te  są  uzgodnieniami
użytkownika i wymagają akceptacji Zarządu Powiatu Białostockiego (zał. nr 14).

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż  SP TZOZ  w
Białymstoku  posiada  podwójne  zasilanie,  niemniej  jednak  w  przypadku  awarii
transformatora  nie  ma  zasilania  alternatywnego.  Proponowana  przebudowa  jest  więc
korzystna.

Sprawa  ta  została  przełożona  na  kolejne  posiedzenie  Zarządu  z  powodu
wyjaśnienia czy Architekt Powiatowy mógł być „uzgadniającym” projekt tej inwestycji.
Pani Sekretarz Powiatu przedłożyła zebranym opinię radców prawnych (zał. nr 15). Nie
zostały naruszone przepisy ustawy o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej
przez osoby pełniące funkcje publiczne.

Zarząd Powiatu  wysłuchał opinii Z-cy Naczelnika Wydziału Architektury –
Pana  Lecha  Jaroszewicza,  uzgadniając  jednogłośnie  przebieg  trasy  projektowanej
linii kablowej, oznaczonej na mapie kolorem czerwonym (zał. nr 16).

Ad. 11
Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła członkom Zarządu potrzebę podjęcia uchwały
w sprawie harmonogramu wydatków. Obowiązek sporządzenia harmonogramu wynika z
ustawy  o  finansach  publicznych.  Ww.  harmonogramy  są  sporządzane  w  okresach
kwartalnych.  Przedłożony  projekt  uchwały,  zawierający  załączniki  o  dochodach  i
wydatkach, zawiera przewidywane wykonanie dochodów na poziomie 33 % i wydatków
na poziomie 30 %. 

Po wysłuchaniu wyjaśnień, Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr
264/2001 z dnia 1 lutego 2001 roku w sprawie harmonogramu realizacji dochodów i
wydatków budżetu powiatu w I kwartale 2001 roku (zał. nr 17).
W/w uchwała podlega przekazaniu do Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Ad. 12
Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła członkom Zarządu projekt pisma do Wojewody
Podlaskiego, przekazujący do wiadomości zatwierdzone plany finansowe realizacji zadań z
zakresu administracji rządowej na 2001 rok.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zatwierdził,  przedstawioną  formę  działań,
upoważniając  do  podpisu pisma Przewodniczącego   Zarządu  – Pana Wiesława
Pusza (zał. nr 18).

Ad. 13
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  wniosek  Wydziału  Spraw  Społecznych  o
wprowadzenie zmian do budżetu powiatu (zał. nr 19).
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła zebranym Pani Skarbnik.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  dokonanie  w  budżecie  zmian,
zgodnie w z wnioskiem WSS.
Powyższe, przekazano Pani Skarbnik, celem ujęcia w projekcie Uchwały Rady.
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Ad. 14
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedłożyła  zebranym  projekt  uchwały  RPB w sprawie
zmian w budżecie (zał. nr 20).
W w/w projekcie zawarte jest zmniejszenie o 100.000 zł, po stronie dochodów i wydatków
(w związku z inwestycją w  Łapach i  dofinansowaniem z UKFiS-u w 2000 -  2001 r.,
zmiany wynikające z wniosku WSS ) i przeniesienie na paragrafy dotacyjne środków na
zimowe utrzymanie dróg dla Gmin Tykocin i Juchnowiec Kościelny.

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował powyższy projekt uchwały Rady w
sprawie zmian w budżecie i przedstawił go Radzie Powiatu.

Ad. 15
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  poinformowała  członków  Zarządu,  iż  na  rachunku
inwestycyjnym  została  zgromadzona  kwota  908.000  zł.  W  związku  z  tym,  że
przewidywany  termin  realizacji  tych  środków  jest  przewidziany  na  czerwiec  br.,
należałoby je ulokować na lokacie terminowej. Zwrócono się do kilku banków z prośbą o
podanie  wysokości  oprocentowania lokat  terminowych na kwotę 908.000 zł.  Ponieważ
kilku oferentów przedstawiło taką samą wartość, należało wezwać oferentów do złożenia
dodatkowych ofert (zał. nr 21).

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował działania Pani Skarbnik i podjął
decyzję  o  ulokowaniu  kwoty  908.000  zł  w  banku,  który  proponuje  najwyższe
oprocentowanie.

Pani Skarbnik  w tym punkcie dodała, iż na rachunku bieżącym, w tej chwili, są
zgromadzone środki ok. 1.000.000 zł. Istnieje, więc, potrzeba ulokowania ich na lokacie
dwutygodniowej.
Pani Skarbnik wystąpiła do Zarządu Powiatu o upoważnienie dwóch członków Zarządu do
przeprowadzenia procedury i wyłonienia banku oferującego najwyższe oprocentowanie.

Zarząd Powiatu, po dyskusji,  upoważnił Przewodniczącego Zarządu – Pana
Wiesława Pusza i członków Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską i Panią
Jadwigę  Kuteszko  do  przeprowadzenia  w/w  procedury,  w  celu  dokonania  lokaty
terminowej (na okres 2 tygodni).

Ad. 16
Pani Celina Grażyna Wojciechowska wyjaśniła zebranym, że zmieniona ustawa o pomocy
społecznej stwierdza, że nie statuty, jak to było do tej pory, są podstawą funkcjonowania
DPS-ów, lecz regulaminy organizacyjne. Zgodnie z nowymi uregulowaniami prawnymi,
Zarząd Powiatu przyjmuje regulaminy organizacyjne domów pomocy społecznej.

PCPR  w  Białymstoku  przedłożył  Zarządowi  projekty  uchwał  w  sprawie
Regulaminów Organizacyjnych  DPS-ów  w  Uhowie,  Czerewkach,  Jałówce,  Łaźniach  i
Choroszczy.

Pani Wojciechowska zaznaczyła, iż tylko w jednym przypadku regulamin jest nieco
inny, a mianowicie w Choroszczy. Za zgodą Wojewody Zarząd Powiatu zmienił zakres
działania tego Domu Pomocy Społecznej. Do tej pory był to DPS dla osób psychicznie
chorych i osób niepełnosprawnych umysłowo. W tej chwili ustawa nakazuje niejako, by
domy te były jednokierunkowe.
Ze  względu  na  fakt,  iż  oczekujących  osób,  psychiczne  chorych,  jest  ponad  170,  a
niepełnosprawnych  umysłowo  ok.  20,  Zarząd  Powiatu  na  poprzednim  posiedzeniu
wystosował  do  Wojewody  pismo  o  zmianę  przeznaczenia  DPS  w  Choroszczy.  Zgoda

6



została  przez Wojewodę udzielona.  W projekcie  regulaminu organizacyjnego został  już
zapisany nowy zakres działania DPS-u w Choroszczy.

Zarząd Powiatu Białostockiego uznał, iż sprawę podjęcia w/w uchwał należy
odłożyć do kolejnego posiedzenia Zarządu, by uzyskać czas na wnikliwe zapoznanie
się z projektami regulaminów poszczególnych domów pomocy społecznej.

Ad. 17
Pani  Ewa  Słojewska-Zaręba  przedstawiła  zebranym  sprawę  kontraktu  na  usługi
rehabilitacyjne  SP  ZOZ  w  Łapach.  PRKCh  ogłosiła  dodatkowy  konkurs,  którego
przedmiotem  miały  być  świadczenia  zdrowotne,  realizowane  na  terenie  Gminy  Łapy,
Łomża oraz  ambulatoryjnej  opieki  specjalistycznej,  w zakresie  rehabilitacji,  na  terenie
Gminy Łapy i powiatu siemiatyckiego. Pani Słojewska przytoczyła zebranym fragment z
pisma PRKCh : „szczegółowe warunki konkursu ofert i materiały o przedmiocie konkursu,
zawierające warunki, jakie powinna spełniać oferta można pobierać od dnia 29 stycznia
2001 roku, od godziny 800”.
W tym dniu okazało się, że konkurs już się odbył i został rozstrzygnięty.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  postanowił  złożyć  protest  na  sposób
przeprowadzenia  konkursu  na  usługi  rehabilitacyjne,  upoważniając  do
przygotowania treści protestu członka Zarządu – Panią Ewę Słojewską-Zarębę.
Ponadto Pani Ewa Słojewska-Zaręba przypomniała zebranym, z poprzedniego Zarządu,
sprawę  dot.  wykonywanych  przez  SP  ZOZ  w  Łapach  usługach  oraz  rozliczeniach
zrealizowanych świadczeń medycznych w roku 2000.
SP ZOZ w Łapach wystąpił do Urzędu Nadzoru Ubezpieczeń Społecznych w Warszawie o
wyjaśnienie tych kwestii.

Pani   Ewa   Słojewska-Zaręba  poprosiła  Zarząd  Powiatu  o  przygotowanie  do
UNUS-u pisma wspierającego działania SP ZOZ-u w Łapach. Przedłożyła projekt takiego
pisma (zał. nr 22).

Zarząd Powiatu przychylił się do powyższej prośby, upoważniając do złożenia
podpisu Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława Pusza.

Ad. 18
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym projekt uchwały w sprawie
wyrażenia  opinii  dot.  zbycia  majątku  przez  SP  TZOZ  w  Białymstoku  (zał.  nr  23).
Stwierdziła,  iż  sprzęt  wymieniony  w  wykazie  pochodzi  ze  zlikwidowanego  Ośrodka
Zdrowia  w Barszczewie. Budynek stanowi własność Gminy, natomiast sprzęt należy do
SP TZOZ  w   Białymstoku.   Rada   Społeczna przy   SP TZOZ  w Białymstoku, w   dniu
26 stycznia 2001 roku, podjęła Uchwałę Nr 12/2001 w sprawie pozytywnej opinii dot.
sprzedaży wyposażenia gabinetu  internistycznego,  po  byłym   WOZ   w Barszczewie
(zał. nr 24).

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 265/2001 z dnia 1 lutego 2001
roku  w  sprawie  wyrażenia  pozytywnej  opinii  dot.  zbycia  przez  SP  TZOZ  w
Białymstoku majątu trwałego wg załączonego wykazu (zał. nr 25).

Ad. 19
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z  pismem  lek.  Adama
Wojciecha Cukrowskiego dot. wyrażenia zgody na wydzierżawienie budynku Gminnego
Ośrodka Zdrowia w Zawadach na okres 15-20 lat (zał. nr 26). W/w sprawę skierowano z
prośbą  o  opinię  do  Dyrektora  SP TZOZ w  Białymstoku  oraz  do  Wydziału  Geodezji,
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Katastru  i  Nieruchomości.  Członkowie  Rady  Społecznej  uznali  także,  iż  sprawa  ta
powinna być przedmiotem Komisji Infrastruktury Technicznej.

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację o podjętych  działaniach,
prosząc o konsultację KIT. Do sprawy wróci, po uzyskaniu w/w opinii.

Ad. 20
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  wnioskiem Kierownika  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w
Białymstoku  w sprawie   powierzenia  Pani  Barbarze  Halinie  Gogolewskiej  stanowiska
zastępcy Kierownika ds. Filii w Łapach (zał. nr 27).
Wyjaśnienia w tej sprawie złożył Starosta Białostocki.

Zarząd Powiatu nie wnosi zastrzeżeń do przedstawionej kandydatury.

Ad. 21
Starosta Białostocki przypomniał zebranym, iż na poprzednim posiedzeniu  Zarządu w/w
problem był rozstrzygany. Członkowie Zarządu poprosili radców prawnych o wypowiedź
nt. procedury zamówień publicznych.

Pani Wojciechowska zapoznała zebranych z opinią radcy prawnego – Pani Hanny
Nikitiuk (zał.  nr 28). Przedłożyła projekt uchwały Zarządu w sprawie cennika opłat  za
koordynację rozkładów jazdy (zał. nr 29) oraz projekt umowy w sprawie zorganizowania i
prowadzenia koordynacji rozkładów jazdy (zał. nr 30).

Zarząd, jednogłośnie, podjął Uchwałę Nr 266/2001 z dnia 1 lutego 2001 roku w
sprawie cennika opłat za koordynację rozkładów jazdy przewoźników, wykonujących
zarobkowy  przewóz  osób  pojazdami  samochodowymi  w  regularnym  transporcie
zbiorowym  na  liniach  komunikacyjnych,  podlegających  koordynacji  przez  organ
samorządu Powiatu Białostockiego (zał. nr 31).

Zarząd  Powiatu,  po  analizie  przedłożonych  dokumentów,  jednogłośnie
opowiedział  się  za  podpisaniem  umowy  z  Polską  Izbą  Gospodarczą  Transportu
Samochodowego  i  Spedycji,  upoważniając  do  jej  podpisania  Przewodniczącego
Zarządu  –  Pana  Wiesława  Pusza  i  członka  Zarządu  –  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską (zał. nr 32).

Ad. 22
Pan Wiesław Pusz przedstawił Zarządowi pismo Gimnazjum w Łapach z prośbą o objęcie
patronatem finału turnieju „Mistrz intelektu 2001”,  który odbędzie się 23 lutego 2001 roku
(zał. nr 33).

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Skarbnik. Do udzielania dotacji z zakresu
kultury i sportu została podjęta uchwała Rady w sprawie stosowania procedury. Są tam
podane terminy oraz dane, niezbędne, do sporządzenia wniosku. Poprosiła o przestrzeganie
tej procedury przy udzielaniu dotacji.

Zarząd Powiatu,  po  dyskusji, jednogłośnie popiera propozycję ufundowania 1
pucharu.

Starosta  Białostocki,  po  wysłuchaniu  Zarządu,  podjął  decyzję  o  objęciu
patronatem finału turnieju „Mistrz intelektu 2001”.

Wydział Spraw Społecznych przygotuje stosowną odpowiedź w tej sprawie.
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Ad. 23
Wydział  Spraw Społecznych przedłożył  projekt uchwały w sprawie wysokości  dodatku
funkcyjnego Pani Danucie Bojczuk  p.o. dyrektora ZSM w Łapach (zał. nr 34).

Wyjaśnienia w tej sprawie złożył Starosta Białostocki.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 267/2001 z dnia 1 lutego 2001
roku w w/w sprawie (zał. nr 35).

Ad. 24
Starosta  Białostocki zapoznał zebranych z pismem p.o. dyrektora ZSM w Łapach – Pani
Danuty Bojczuk dot. prośby o zaakceptowanie proponowanego dodatku funkcyjnego Pani
Dorocie Kondratiuk  (zał. nr 36).
WSS przedłożył projekt uchwały w tej sprawie (zał. nr 37).

Zarząd Powiatu,  jednogłośnie,  podjął Uchwałę Nr 268/2001 z dnia 1 lutego
2001 roku w  sprawie zatwierdzenia wysokości dodatku funkcyjnego Pani Dorocie
Kondratiuk – wicedyrektorowi ZSM w Łapach  (zał. nr 38).

Ad. 25

Starosta Białostocki przedstawił zebranym potrzebę podjęcia uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie ustalenia okresu stażu nauczycieli  kontraktowych, ubiegających się o awans na
nauczyciela  mianowanego,  zatrudnionych  w  szkołach,  prowadzonych  przez  powiat
białostocki / zał. nr 39 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożył członek Zarządu - Pan Stanisław Łapiński. Członkowie
Zarządu zapoznali się z projektem uchwały w tej sprawie / zał. nr 40 /.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął Uchwałę Nr 269 / 2001 z dnia 1 lutego
2001 roku  w sprawie ustalenia okresu stażu nauczycieli kontraktowych, ubiegających
się  o  stopień  awansu  zawodowego  nauczyciela  mianowanego,  zatrudnionych  w
szkołach prowadzonych przez powiat białostocki / zał. nr 41 /.

Ad. 26
Starosta   Białostocki  zapoznał  członków Zarządu  z  pismem Dyrektora  ZS  w Czarnej
Białostockiej dot. niezwłocznego zajęcia stanowiska w sprawie zakupu i montażu węzła
cieplnego (zał. nr 42). Przedstawił zebranym wyniki podjętych działań i rozmów.
Utrzymanie i modernizacja węzła cieplnego leży po stronie dostawcy ciepła. Powiat ma
przygotowane  środki  finansowe na  dokonanie  modernizacji,  w  zakresie  należącym do
obowiązków odbiorcy ciepła.

Wydział Spraw Społecznych przygotuje odpowiedź w tej sprawie.

Ad. 27
Starosta Białostocki zapoznał zebranych z wnioskami i opiniami Komisji ds. Rynku Pracy
i Przedsiębiorczości (z dnia 31.01.br.)
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Sekretarz  Powiatu  –  Pani  Anna  Szczepańska  omówiła  szczegółowo  działania,
podjęte  w  celu  opracowania  i  wydania  folderu  powiatu.  Powyższe  Zarząd  przyjął  do
wiadomości.  Następne  omówiła  szczegółowo  uwagi  i  wnioski  do  Regulaminu
Organizacyjnego  Starostwa  Powiatowego  w  Białymstoku,  uwzględniając  także  uwagi
członka Zarządu – Pana Stanisława Łapińskiego.

Wobec wyczerpania tematów posiedzenie Zarządu zakończono o godz. 1210.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba – Członek Zarządu
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